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Zápis ze 49. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy konaného 

dne 22. května 2023 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, koordinátor dr. Urban, předseda AS PF UK 

prof. Wintr, místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

Omluven: místopředseda AS PF UK dr. Staša 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Inovace ve studiu 

6. Komunikace a IT 

7. Rozvoj fakulty 

8. Zahraniční vztahy 

9. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana projednalo opatření děkana o písemných částech státní závěrečné zkoušky 

v magisterském studijním programu Právo a právní věda. Materiál bude po zapracování 

připomínek předložen k projednání na Komisi pro otázky studia, Rozšířené kolegium děkana 

a následně předložen AS PF UK na červnové zasedání. 

1.2. Děkan informoval o 8. zasedání RKR, které se konalo dne 22. května 2023. Projednáván byl 

mj. návrh Pravidel pro poskytnutí mimořádné pomoci na investiční rozvoj fakult a dalších 

součástí UK. 

1.3. Kolegium děkana projednalo předběžný program 3. zasedání Rozšířeného kolegia děkana, 

které se koná dne 1. června 2023 od 9.00 hod. 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník fakulty představil návrh rozpočtu fakulty pro rok 2023, a to včetně stipendijního 

fondu, FRIM a repre fondu kateder. Kolegium děkana tento materiál projednalo s tím, 

že vznesené připomínky budou zapracovány, přičemž materiál bude následně předložen 

EK AS PF UK k projednání. 

2.2. Tajemník fakulty informoval o poradě tajemníků fakult a ředitelů součástí UK, která 

se konala dne 18. května 2023. Hlavními body programu byly: 

- návrh Principů rozpisu příspěvku a dotací pro rok 2024, 

- návrh nových Pravidel pro poskytnutí mimořádné pomoci na investiční rozvoj fakult 

a dalších součástí UK, 

- stav přípravy jednotné ekonomické metodiky, 

- informace o přípravě metodiky na nákup chemikálií, příprava spuštění systému CRIBIS. 
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2.3. Tajemník fakulty informoval, že v měsíci červnu bude prodloužena provozní doba knihovny. 

Prodloužení se týká pátků (9., 16., 23., 30. června 2023), kdy bude knihovna otevřena 

do 18.00 hod. V této souvislosti budou od poloviny měsíce května do konce měsíce června 

2023 zpřístupněny o sobotách a nedělích posluchárny č. 101 a 319, které budou využívány 

jako studovny. Přístup do budovy o víkendech bude umožněno na základě ISIC průkazu. 

2.4. Tajemník fakulty informoval o zrušení výběrového řízení k realizaci poslední etapy kotelny 

– rekonstrukce radiátorů a ovladacích/regulačních armatur. Tato etapa měla být realizována 

v letošním roce přes prázdniny. Uvedená investiční akce bude v dohledné době opětovně 

vyhlášena s tím, že realizace může proběhnout až v další roce. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Vzhledem k rostoucímu významu 4EU+ Alliance na univerzitní úrovni kolegium děkana 

projednalo návrh koncepčního řešení problematiky ukotvení činnosti související s touto 

aliancí v rámci fakultní struktury. 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Proděkan Handrlica informoval o tom, že studijní oddělení připravilo pro následující 

přijímací řízení do doktorských studijních programů elektronickou verzi zápisu o přijímací 

zkoušce, která bude rozeslána předsedům přijímacích komisí společně s ostatními 

dokumenty koncem května 2023. Podrobné pokyny budou předsedům komisí sděleny 

emailem. 

 

5. Inovace ve studiu 

5.1. Kolegium děkana, vedeno zájmem podporovat rozvoj studijních i jiných dovedností 

studentek a studentů PF UK, podpořilo zřízení programu na podporu studijních dovedností 

studentů s názvem Study Hub. Jeho organizací kolegium pověřuje Katedru právních 

dovedností. 

 

6. Komunikace a IT 

6.1. Proděkan Antoš informoval o tom, že v sobotu 17. května 2023 proběhly zlaté promoce 

absolventů fakulty z roku 1973. Kolegium děkana děkuje všem, kteří se do organizace 

zapojili, zejména Bc. Vařekové a P. Sojkové Machoňové z Oddělení komunikace a vnějších 

vztahů. 

6.2. Proděkan Antoš informoval o velmi úspěšném průběhu kurzu „Správa a převody majetku 

státu“, který jsme od února do května v rámci Juridika na zakázku realizovali pro Státní 

pozemkový úřad. Kolegium děkana děkuje všem, kteří kurz připravili, a to zejména jeho 

garantce dr. Frankové z Katedry práva životního prostředí. 

 

7. Rozvoj fakulty 

7.1. Proděkanka Honusková informovala o vernisáži k projektu Architektura právu, která 

proběhla dne 17. května 2023. Děkan poděkoval proděkance Honuskové a týmu Oddělení 

strategického rozvoje za zajištění projektu architektura právu. Dále poděkoval Oddělení 

strategického rozvoje, Oddělení komunikace a vnějších vztahů, Provoznímu oddělení 

a dalším zapojeným za přípravu a průběh vernisáže. Ocenil zejména práci Mgr. Kateřiny 

Balarinové a Petry Sojkové Machoňové. 

Informace o vernisáži a spojeném projektu celkové revitalizace budovy fakulty jsou 

dostupné na webových stránkách Oddělení strategického rozvoje. Výstava prací potrvá 
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do 9. června 2023. Po ukončení výstavy bude spuštěna anketa k tomu, jaká mají od budovy 

její uživatelé a uživatelky očekávání. 

 

8. Zahraniční vztahy 

8.1. Kolegium děkana souhlasilo s přiznáním 7 stipendií ze stipendijního fondu fakulty v celkové 

výši 170 044,- Kč. 

8.2. Proděkanka Pfeiffer informovala, že se ve dnech 19.–20. května 2023 konal ve Wroclawi 

další ročník mezinárodního doktorandského semináře právnických fakult univerzit 

ve Wroclawi, Regensburgu a Praze na téma „Europäisigungstendenzen in den nationalen 

Rechtsordnungen am Beispiel von Polen, Deutschland und Tschechien“, z PF UK 

se zúčastnili 4 studenti doktorského studia: Mgr. et Mgr. Kamila Balounová, Mgr. Florián 

Doležal, Mgr. Zuzana Löbling a JUDr. Miroslav Uřičař. Kolegium děkana studentům děkuje 

za reprezentaci fakulty. 

 

9. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 

9.1. Kolegium děkana projednalo možné změny rámcových individuálních studijních plánů 

doktorských studijních programů s tím, že doporučuje, aby u doktorských studijních 

programů v českém jazyce byla povinnou součástí zkouška z jednoho světového jazyka 

a u doktorského studijního programu v anglickém jazyce požadavek na zkoušku z jazyka 

nebyl. 

Tento záměr bude projednán na následující koordinační radě doktorských studijních 

programů. 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


